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Beste mensen,

Opmerkingen/aanvullingen:
* Onderstaande geldt ALLEEN voor verpleeghuisbewoners met indicatie: WLZ gefinancierde zorg met

behandeling
+ Helderheid nodig over vaccinatie van verpleeghuisbewoners zonder deze indicatie, die dus onder

behandeling zijn van de huisarts

e XISsen van verpleeghuizen zijn NIET gekoppeld aan LSP, dus op korte termijn alleen aanlevering via

bestanden.

* In de verpleeghuizen wordt GEEN UZI-pas gebruikt, dus niet zonder meer mogelijk dat zij inloggen op het

zorgverlenersportaal (om zelf gegevens in te voeren).
+ Mandaatbrief wordt geregeld door crisismanagers VWS, is goed in beeld bij BEE

Met vriendelijke groet,
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Subject: Terugkoppeling overleg Actiz, Verenso rondom ICT

Even een korte terugkoppeling over het overle wat [EXER en ik vanmiddag hadden met Actiz, Verenso en een

grote ICT leverancier voor zorginstellingen.BE mij vooral aan waar nodig.

ICT leveranciers gaat ism met Actiz en Verenso aan de slag met registratie en koppeling met CIMS

Mijn afdronk is dat de registratie en koppeling goed gaat komen. BER stuurt deze week de benodigde ICT specs (ik
denk dat je de use cases gaat delenBE) met deze groep. Ze zijn vooral op zoek naar mandaat voor het delen

van gegevens. Dit is natuurlijk geregeld, maar willen ze nog even bevestigd zien. Verder zagen ze geen

noemenswaardige issues. Het viel mij verder ook op dat er niemand over geld begon. Ben benieuwd of dat nog

komt.

Aandacht voor mensen in verpleeghuis onder regie van huisarts

Waar we wel nog aandacht voor moeten hebben is de glijdende schaal van een verpleeghuis. Er zijn verpleeghuis
vormen met behandeling welke nog onder de regie van de huisarts vallen. Normaal worden die gewoon binnen de

griepvaccinatie door de huisarts dus ook gevaccineerd dus het lijkt ook logisch dat nu weer te doen, maar dit brengt

nog wat logistieke uitdagingen met zich mee. Krijgen deze mensen ook als allereerst een vaccinatie gelijktijdig met

de verpleeghuizen (en dus eerder dan de overige medisch risicogroepen). Als dat het geval is dan zitten we nog wel

met wat logistieke uitdagingen (het his moet deze mensen apart selecteren en ook alleen voor deze groep vaccins

geleverd krijgen.). Ik denk dat we hier nog goed met elkaar over na moeten denken. Hoe zullen we dat aanpakken
met elkaar?

Hartelijke groet,
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